

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



CAUSEWAY CORNER
銅鑼閣

銅鑼閣有限公司 — 銅鑼閣

Causeway Corner Limited - Causeway Corner

銀獎
Silver
Award



中小企界別 — 服務業
SMEs - Servicing Industry

銅鑼閣有限公司透過與員工一同制定及實行多項環保措施，能源及消耗品使用水平均錄得減幅。銅鑼閣並設立獎勵計劃，鼓勵員工參與栽種活動，減少使用即棄用品，積極將「建立綠色銅鑼閣」的環保理念與賓客分享。

Through establishing and implementing various green measures with its staff, Causeway Corner Limited (Causeway Corner) has recorded a decrease in the consumption of energy and consumables. Causeway Corner has also set up an incentive scheme to encourage its staff to practise farming activities and reduce the use of disposable items and at the same time share its environmental belief of “establishing a Green Causeway Corner” with its guests.



推出「綠色飯盒獎勵計劃」，鼓勵員工自備午餐或以可重用午餐盒購買外賣。

Launching the “Lunch Box Plant” rewarding programme to encourage staff members to bring their own lunch or buy takeaways with reusable lunch boxes.



於大廈天台設立員工種植區，同時共享蔬菜收成，鼓勵員工實踐綠色生活。

Allocating space on the roof as gardening area for staff members and sharing the vegetable harvest to encourage staff to adopt green living.



於大廈入口處設置環保牆，栽種植物，並與客人分享本地遠足路線及回收計劃等環保資訊。

Setting up a green wall with plants at the building entrance to share environmental information such as local hiking routes and recycling programmes with guests.